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R O M Â N I A 
CONSILIUL  JUDEŢEAN  TELEORMAN 

 
 

PROCES VERBAL  
al ședinţei ordinare a Consiliului Judeţean Teleorman  

din data de 29 ianuarie 2025 
 
 Lucrările ședinței au fost conduse de domnul Adrian Ionuț Gâdea, președintele 
Consiliului Județean Teleorman. 
 

În conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1)  coroborate cu cele ale art. 182 
alin. (4) din Codul Administrativ, prin dispoziția nr. 48 din 23 ianuarie 2025, a fost 
convocat consiliul județean în ședință ordinară. Ședința consiliului județean se 
desfășoară la sala mare de ședințe a Consiliului Județean Teleorman.  
 
 Sunt prezenți în sala de ședințe directorii direcțiilor de specialitate (Modoran 
Cristina – Direcția Juridică, Putineanu Eliza – Direcția Economică, Păscuțu Victorița – 
Direcția Tehnică și Administrarea Patrimoniului, Borțun Valy Luminița – Direcția 
Urbanism și Amenajarea Teritoriului, Claudia Pană – Direcția Investiții, Proiecte și 
Achiziții Publice, Lungoci Paul – Direcția Management și Administrație Publică și 
funcționari din aparatul de specialitate. 
 În calitate de invitați: Dobre Alexandru – Spitalul Județean de Urgență 
Alexandria, Cârstea Viorel – Direcția de Deservire, Pază și Protocol, Nania Florin – 
Ocolul Silvic, Gogoașă Liliana și Ivana Iuliana - Primăria Gălăteni. 
 Pentru a stabili dacă există cvorum de prezență necesar pentru desfășurarea legală 
a acestei ședințe, doamna Ionescu Iuliana, înlocuitorul de drept al secretarului general al 
județului, va proceda la efectuarea apelului nominal al consilierilor județeni. 
 În urma apelului nominal, la ședință participă 29 de consilieri din totalul de 29 de 
consilieri în funcție, domnii Florescu Adrian și Militaru Lucian fiind conectați prin 
intermediul aplicației ZOOM, ședința de consiliu fiind legal constituită, fiind astfel 
asigurat cvorumul de prezență necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe 
ordinare. 

 Doamna Iuliana Ionescu a supus aprobării procesul-verbal al ședinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean din 23 decembrie 2024 și a fost aprobat în unanimitate. 

  
x 
 

 Domnul președinte Adrian Ionuț Gâdea prezintă ordinea de zi. 
 

1. Proiect de hotărâre nr. 1 din 17 ianuarie 2025 pentru modificarea Anexei 2 
la Hotărârea Consiliului Județean Teleorman nr. 203 din 21 decembrie 2023, 
privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Direcției de Deservire, Pază și Protocol, cu 
modificările ulterioare. 

Inițiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman   
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2. Proiect de hotărâre nr. 2 din 17 ianuarie 2025 privind aprobarea 
suplimentării numărului de posturi pentru personalul neclerical angajat în 
unitățile de cult din județul Teleorman, pe anul 2025. 

Inițiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 
3. Proiect de hotărâre nr. 3 din 17 ianuarie 2025 privind aprobarea utilizării 

sumei de 40.000 mii lei din excedentul bugetului local înregistrat la 31 decembrie 
2024, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2025. 

Inițiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 
4. Proiect de hotărâre nr. 4 din 17 ianuarie 2025 privind desemnarea unor 

consilieri județeni, în calitate de membri în Comisia de evaluare a performanțelor 
profesionale individuale ale secretarului general al județului, pe toată perioada 
mandatului acestora. 

Inițiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 
5. Proiect de hotărâre nr. 5 din 17 ianuarie 2025 privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean Teleorman în cadrul Comitetului de 
organizare pentru nominalizarea membrilor Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică Teleorman. 

Inițiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 
6. Proiect de hotărâre nr. 6 din 17 ianuarie 2025 pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Teleorman nr. 65 din 20 mai 2009, privind asocierea Județului 
Teleorman cu județele Argeș, Călărași, Dâmbovița, Giurgiu, Ialomița, Prahova în 
vederea constituirii Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”Situații de Urgență 
Sud Muntenia”, cu modificările ulterioare. 

Inițiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 
7. Proiect de hotărâre nr. 7 din 17 ianuarie 2025 pentru modificarea anexei 

nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Teleorman nr. 108 din 28 mai 2024 privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Județean de Urgență 
Alexandria, cu modificările și completările ulterioare. 

Inițiator: Preşedintele Consiliului Judeţean Teleorman 
 
8. Proiect de hotărâre nr. 8 din 17 ianuarie 2025 privind aprobarea bugetului 

de venituri și cheltuieli pe anul 2025 pentru fondul forestier proprietate publică a 
Județului Teleorman, aflat în administrarea Direcției Silvice Teleorman, prin 
Ocolul Silvic Alexandria. 

 Inițiator: Mircea Dumitrescu, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean 
Teleorman   

     
9. Proiect de hotărâre nr. 9 din 17 ianuarie 2025 pentru modificarea 

Hotărârii Consiliului Județean Teleorman nr. 53 din 6 martie 2024 privind 
aprobarea participării Județului Teleorman la ”Programul-cheie 1: Surse 
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regenerabile de energie și stocarea energiei – Sprijinirea investițiilor în noi 
capacități de producere a energiei electrice produsă din surse regenerabile 
pentru autoconsum pentru entități publice pentru proiectul ”Producerea energiei 
electrice produsă din surse regenerabile pentru autoconsum, pentru obiectivele: 
Spitalul Județean de Urgență Alexandria, Spitalul de Psihiatrie Poroschia și 
Centrul pentru persoane vârstnice Cervenia, județul Teleorman”. 

Inițiator: Mircea Dumitrescu, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean 
Teleorman 

 
10. Proiect de hotărâre nr. 10 din 17 ianuarie 2025 privind darea în folosință 

gratuită Comunei Gălăteni, prin Consiliul Local al Comunei Gălăteni, a unui 
imobil proprietate privată a județului Teleorman. 

Inițiator: Mircea Dumitrescu, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean 
Teleorman 

 
11. Proiect de hotărâre nr. 11 din 17 ianuarie 2025 pentru completarea 

Hotărârii Consiliului Județean Teleorman nr. 172 din 22 august 2024 privind 
aprobarea dezlipirii imobilelor categorie de folosință ”drum” situate în comuna 
Crângeni, înscrise în Cărțile funciare nr. 20083, nr. 20084, nr. 20081- UAT 
Crângeni.  

Inițiator: Mircea Dumitrescu, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean 
Teleorman 
 

12. Diverse. 
 

 Înainte de a supune la vot proiectul ordinii de zi se propune suplimentarea acestuia 
cu încă 4 proiecte de hotărâre, respectiv: 
 

1. Proiect de hotărâre nr. 12 din 20 ianuarie 2025 pentru completarea 
Hotărârii Consiliului Județean Teleorman nr. 180 din 9 septembrie 2024 privind 
aprobarea depunerii proiectului ”Îmbunătățirea educației transfrontaliere a 
copiilor din Alexandria, Teleorman și Dolna Mitropolia, Pleven” finanțat în cadrul 
Programului Interreg VI-A România Bulgaria și a cheltuielilor necesare 
implementării. 

Inițiator: Mircea Dumitrescu, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean 
Teleorman 

 
2. Proiect de hotărâre nr. 13 din 27 ianuarie 2025 privind aprobarea 

devizului general actualizat privind cheltuielile necesare realizării obiectivului de 
investiții ”Modernizare DJ 612 Călinești (DJ 703) – Antonești km 48+080 – 55+594 
(7,514 km)”. 

Inițiator: Mircea Dumitrescu, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean 
Teleorman 

 
3. Proiect de hotărâre nr. 14 din 27 ianuarie 2025 privind aprobarea 

devizului general actualizat în urma finalizării lucrărilor la obiectivul de investiții 
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”Modernizare DJ 504, limită județ Giurgiu – Cernetu, km 30+000 – 42+060, L= 
12,060 km”. 

Inițiator: Mircea Dumitrescu, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean 
Teleorman 

 
4. Proiect de hotărâre nr. 15 din 27 ianuarie 2025 pentru modificarea Anexei 

la Hotărârea Consiliului Județean Teleorman nr. 137 din 09.07.2024 privind 
aprobarea Devizului general actualizat aferent etapei a-II-a de implementare, 
pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare DJ 503, Drăgănești Vlașca (DE 70) – lim. 
jud. Dâmbovița, km 38+838 – 87+313 (L=48,475 km)”, rest de executat, cu 
modificările ulterioare. 

Inițiator: Mircea Dumitrescu, vicepreşedinte al Consiliului Judeţean 
Teleorman 

 
Domnul președinte supune la vot preoiectul ordinii de zi suplimentat care a fost 

aprobat în unanimitate.   
 
 Înainte de a merge mai departe, menționez că, în conformitate cu prevederile art. 
228 din Codul administrativ, în situația în care un consilier județean are interes 
patrimonial în problema supusă dezbaterii are obligația să anunțe la începutul ședinței 
interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârii respective pentru a nu lua parte la 
deliberarea și adoptarea hotărârilor înscrise pe proiectul ordinii de zi. 
 Avem astfel de situații? 

 Se intră în ordinea de zi. 
 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 1 din 17 ianuarie 2025 

pentru modificarea Anexei 2 la Hotărârea Consiliului Județean Teleorman nr. 203 din 21 
decembrie 2023, privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare ale Direcției de Deservire, Pază și 
Protocol, cu modificările ulterioare. 

Domnul Bulumac Florin Gabriel dorește câteva precizări legate de acest proiect de 
hotărâre, și anume, dacă a fost cerut recent un raport de activitate și, pentru că în cadrul 
direcției există un compartiment pentru asigurarea serviciilor publice pentru animalele 
aflate în situații de pericol, câte cazuri au fost în anul 2024. De asemenea, este interesat 
dacă pentru compartimentul de deservire, întreținere și pază în cadrul căruia sunt 
angajați 26 de persoane există autorizațiile necesare pentru a face paza în cadrul 
consiliului județean. 
 Domnul președinte îl informează asupra faptului că în perioada următoare o să 
transmită rapoarte de activitate de la toate instituțiile. 
 Referitor la numărul cazurilor de animale aflate în situații de pericol informează 
că se va face o analiză și vor primi o informare corectă cu precizarea că Direcția de 
Deservire, Pază și Protocol nu merge să ridice nici un animal care se află într-o situație 
de risc decât în urma ordinului de plasare pe care îl primim de la Poliția animalelor. În 
momentul în care primim aceste documente, Direcția de Deservire, Pază și Protocol 
merge în localitatea respectivă, ridică acele animale și le duce într-un adăpost 
specializat. 
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Nemaifiind discuții pe marginea proiectului de hotărâre se supune la vot și este 
adoptat cu unanimitate de voturi. 

 

 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 2 din 17 ianuarie 2025 
privind aprobarea suplimentării numărului de posturi pentru personalul neclerical angajat 
în unitățile de cult din județul Teleorman, pe anul 2025. 

 Nu sunt observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 29 
voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” (domnul Mohora Mihăiță). 

 
 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 3 din 17 ianuarie 2025 privind 
aprobarea utilizării sumei de 40.000 mii lei din excedentul bugetului local înregistrat la 
31 decembrie 2024, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2025. 

Nefiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 
unanimitate de voturi. 

 
Următoarele trei proiecte de hotărâre se referă la desemnarea unor reprezentanți ai 

consiliului județean în Comisia de evaluare a performanțelor profesionale  individuale 
ale secretarului general al județului și în Comitetul de organizare pentru nominaliazarea 
membrilor A.T.O.P., desemnarea reprezentantului județului Teleorman în Consiliul de 
Administrație al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”Situații de Urgență Sud 
Muntenia” și, în conformitate cu prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu cele ale art. 
139 alin (6) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, desemnarea persoanelor se face prin vot secret. 

Domnul președinte propune ca votul să se desfășoare pentru toate cele trei 
proiecte de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

 
 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 4 din 17 ianuarie 2025 privind 
desemnarea unor consilieri județeni, în calitate de membri în Comisia de evaluare a 
performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al județului, pe toată 
perioada mandatului acestora. 
 Nu sunt observații pe marginea proiectului prezentat și se fac propuneri. 
 Domnul Vlad Eugen Ovidiu propune, din partea grupului PSD, pe domnul 
Dumitrescu Mircea, vicepreședinte al Consiliului Județean Teleorman. 
 Domnul Bulumac Gabriel propune, din partea grupului PNL, pe domnul Titirișcă 
Florin Nicușor. 
 

Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 5 din 17 ianuarie 2025 
privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Teleorman în cadrul 
Comitetului de organizare pentru nominalizarea membrilor Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică Teleorman. 

Nefiind observații pe marginea proiectului de hotărâre prezentat se fac propuneri. 
 Domnul Bulumac Gabriel propune pe domnul Mohora Mihăiță 
 Domnul Cioabă Petre propune pe domnul Pisică Mihai Adrian vicepreședinte al 
Consiliului Județean Teleorman, domnul Vlad Eugen Ovidiu și pe domnul Chiran 
Valentin Florin. 
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 Domnul Gongone Dorin propune pe doamna Barbu Alina Rodica.  
 
 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 6 din 17 ianuarie 2025 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Teleorman nr. 65 din 20 mai 2009, privind 
asocierea Județului Teleorman cu județele Argeș, Călărași, Dâmbovița, Giurgiu, 
Ialomița, Prahova în vederea constituirii Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
”Situații de Urgență Sud Muntenia”, cu modificările ulterioare. 
 Precizez că în mandatul trecut reprezentantul consiliului județean în consiliul de 
administrație a fost doamna vicepreședinte Fedeleș și, având în vedere că nu mai este 
vicepreședinte este necesară desemnarea altui vicepreședinte să reprezinte consiliul 
județean în Consiliul de administrație al  Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
”Situații de Urgență Sud Muntenia”. 
 Nu sunt observații pe marginea proiectului prezentat și se fac propuneri. 
 Domnul Vlad Eugen Ovidiu propune pe domnul Pisică Mihai Adrian. 
 Propunerile fiind făcute, personalul tehnic procedează la completarea buletinelor 
de vot. 

 Doamna Iuliana Ionescu prezintă tehnica votării. 
Fiecare consilier primește câte un buletin de vot și își exercită votul astfel:  

- înscrie cuvântul „DA” în coloana „OPŢIUNE” a buletinului de vot, în 
dreptul candidaților pentru care optează să fie aleși și cuvântul “NU” în dreptul 
candidaților pe care nu-i dorește; 

- este obligatorie înscrierea opțiunii în dreptul tuturor candidaților; 
- lipsa opțiunii pentru un candidat reprezintă vot nul pentru candidatul 

respectiv, fără a afecta celelalte voturi de pe buletinele de vot; 
- înscrierea oricărui alt însemn (X, hașurare, tăiere cu o linie a numelor, etc.) 

atrage nulitatea buletinului de vot. 
- înscrierea opțiunii ,,DA” în dreptul mai multor candidați decât locurile 

disponibile, conduce la anularea buletinului de vot. 
În aceste sens atrage atenția asupra faptului că la proiectul de hotărâre privind 

desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Teleorman în cadrul Comitetului de 
organizare pentru nominalizarea membrilor Autorității Teritoriale de Ordine Publică 
Teleorman sunt disponibile trei locuri de consilieri județeni și unul de vicepreședinte și 
trebuie să se aibă în vedere faptul că dacă se depășește numărul de voturi pentru mai     
mult de trei consilieri județeni va conduce la anularea buletinului de vot. 

Domnul președinte propune o pauză de cinci minute în vederea unor consultări. 
Domnul președinte, după pauză, solicită refacerea buletinului de vot ca urmare a 

retragerii candidaturii anunțată de domnul Vlad Eugen Ovidiu. 
După încheierea procesului votării, domnul președinte roagă comisia de numărare 

a voturilor să prezinte rezultatul votului. 
 Doamna Toțe Marioara prezintă rezultatul votului pentru: 
 1. desemnarea unor consilieri județeni, în calitate de membri în Comisia de 
evaluare a performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al județului, 
pe toată perioada mandatului acestora: 
 Domnul Dumitrescu Mircea din totalul de 28 de voturi exprimate a întrunit un 
număr de 26 voturi ”pentru” și 2 voturi ”nule”. 
 Domnul Titirișcă Florin Nicușor din totalul de 28 de voturi exprimate a întrunit un 
număr de 24 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă” și 2 voturi ”nule”. 
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2. desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Teleorman în cadrul 

Comitetului de organizare pentru nominalizarea membrilor Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică Teleorman: 
 Domnul vicepreședinte Pisică Mihai din totalul de 28 de voturi exprimate a 
întrunit un număr de 26 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” și 1 vot ”nul”. 
 Domnul Chiran Valentin din totalul de 28 de voturi exprimate a întrunit un număr 
de 26 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” și 1 vot ”nul”. 
 Domnul Mohora Mihăiță din totalul de 28 de voturi exprimate a întrunit un număr 
de 26 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” și 1 vot ”nul”. 
 Doamna Barbu Alina din totalul de 28 de voturi exprimate a întrunit un număr de 
26 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” și 1 vot ”nul”. 
 
 3. pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Teleorman nr. 65 din 20 mai 
2009, privind asocierea Județului Teleorman cu județele Argeș, Călărași, Dâmbovița, 
Giurgiu, Ialomița, Prahova în vederea constituirii Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară ”Situații de Urgență Sud Muntenia”, cu modificările ulterioare: 
 Domnul vicepreședinte Pisică Mihai din totalul de 28 de voturi exprimate a 
întrunit un număr de 28 voturi ”pentru”. 
  

 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 7 din 17 ianuarie 2025 
pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Teleorman nr. 108 din 
28 mai 2024 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului 
Județean de Urgență Alexandria, cu modificările și completările ulterioare. 

Nu sunt observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 
unanimitate de voturi. 

 
 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 8 din 17 ianuarie 2025 

privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 pentru fondul forestier 
proprietate publică a Județului Teleorman, aflat în administrarea Direcției Silvice 
Teleorman, prin Ocolul Silvic Alexandria. 

Domnul Bulumac sugerează prioritizarea accesării fondurilor europene cu 
destinația împăduriri, întrucât precedentul proiect a fost unul de succes, fiind împădurită 
o suprafață de 19 ha. De asemenea, sugerează îndreptarea atenției spre o nouă axă de 
finanțare prin PNRR care să vizeze reabilitarea de drumuri.  

Domnul președinte dă asigurari că în momentul în care va fi disponibilă o axă de 
finanțare cu aceasta destinație vom avea în vedere pregătirea unei cereri de finanțare. 
Din păcate, la acest moment, în cadrul  PNRR,  mare parte din consiliile județene nu se 
regasesc ca și autorități eligibile, cu excepția microbuzelor electrice. Pe partea de 
drumuri, de asemenea, nu s-a identificat nimic eligibil, aceeasi situație fiind și pe partea 
de sănătate. Consiliul Județean Teleorman a fost eligibil doar pe partea de învățământ 
special, unde s-a depus acel proiect privind dotarea celor 3 școli speciale, precum și 
achiziționarea a 27 de microbuze pentru transport elevi. La acel moment nu s-a avut în 
vedere ca autoritățile județene să fie eligibile pe mai multe axe de finanțare, dar se vor 
urmări în continuare posibilități și noi axe  de finanțare.  
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Inainte de a supune la vot proiectul, domnul președinte supune la vot îndreptarea 
unei erori materiale, respectiv la  titlul anexei ”Bugetul de venituri si cheltuieli pe anul 
2024” sa fie corectat cu anul 2025, propunere care a fost aprobată în unanimitate de 
voturi.  

 
Nemaifiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 
 

 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 9 din 17 ianuarie 2025 
pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Teleorman nr. 53 din 6 martie 2024 
privind aprobarea participării Județului Teleorman la ”Programul-cheie 1: Surse 
regenerabile de energie și stocarea energiei – Sprijinirea investițiilor în noi capacități de 
producere a energiei electrice produsă din surse regenerabile pentru autoconsum pentru 
entități publice pentru proiectul ”Producerea energiei electrice produsă din surse 
regenerabile pentru autoconsum, pentru obiectivele: Spitalul Județean de Urgență 
Alexandria, Spitalul de Psihiatrie Poroschia și Centrul pentru persoane vârstnice 
Cervenia, județul Teleorman”. 

 
Nefiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 
 

Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 10 din 17 ianuarie 2025 
privind darea în folosință gratuită Comunei Gălăteni, prin Consiliul Local al Comunei 
Gălăteni, a unui imobil proprietate privată a județului Teleorman. 

 
Nefiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 
 

 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 11 din 17 ianuarie 2025 
pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Teleorman nr. 172 din 22 august 2024 
privind aprobarea dezlipirii imobilelor categorie de folosință ”drum” situate în comuna 
Crângeni, înscrise în Cărțile funciare nr. 20083, nr. 20084, nr. 20081- UAT Crângeni.  

 
Nefiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 
 
 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 12 din 20 ianuarie 2025 

pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Teleorman nr. 180 din 9 septembrie 
2024 privind aprobarea depunerii proiectului ”Îmbunătățirea educației transfrontaliere a 
copiilor din Alexandria, Teleorman și Dolna Mitropolia, Pleven” finanțat în cadrul 
Programului Interreg VI-A România Bulgaria și a cheltuielilor necesare implementării. 

 
Domnul Gongone Dorin solicită lamuriri cu privire la activitățile efective cuprinse 

în acest proiect, respectiv dacă există și un parteneriat cu Inspectoratul Școlar Județean 
Teleorman. 
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Domnul președinte specifică faptul că acest proiect nu vizează astfel de  

parteneriate, proiectele care se depun raportându-se la Ghidurile de finanțare și la 
condițiile de eligibilitate specificate in acest proiect transfrontalier România – Bulgaria. 
În acest caz, este vorba despre o investiție pentru sala de sport de la Școala Specială 
Alexandria, parteneriatul fiind între noi și această unitate pe de-o parte, același gen de 
investiție fiind și pentru cei din regiunea Pleven. Deci nu este vorba despre activități ce 
țin de îmbunătățiri în educație, ci de o investiție.  

 
Nemaifiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 
 
 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 13 din 27 ianuarie 2025 

privind aprobarea devizului general actualizat privind cheltuielile necesare realizării 
obiectivului de investiții ”Modernizare DJ 612 Călinești (DJ 703) – Antonești km 
48+080 – 55+594 (7,514 km)”. 

Domnul Bulumac Gabriel remarcă faptul că a fost finalizata o situație de lucrări, 
cu nr. 8 în perioada 18.07 – 30. 09 în valoare de 357 mii lei, care a fost plătită din 
fondurile consiliului județean, nu din fondurile Ministerului Dezvoltării și Fondurile 
Europene. De asemenea vrea să știe dacă doar pentru Tel Drum, firma care execută 
lucrările, se fac plăți din fondurile locale, sau la fel se procedează și pentru alte firme 
executante.  

Domnul președinte explică faptul că în afară de co-finanțarea pe care consiliul 
judetean trebuie să o asigure pentru fiecare investiție, fie din fonduri europene, fie din 
alte programe guvernamentale, la această investiție pentru care contractul de finanțare a 
fost semnat prin Programul Național pentru Dezvoltare Locală, etapa a II-a, O.G. 
28/2013 spune ca  exista si  posibilitatea ca in situația în care Ministerul Dezvoltării  nu 
dispune de lichidități, se poate achita aceasta suma din bugetul local, iar ulterior 
ministerul va returna această sumă in urma unei solicitări. De asemenea, în ceea ce 
priveste platile facute din bugetul local pentru firme executante, precizeaza ca procedura 
nu se aplica exclusiv unei anumite societăti. În situația in care se primeste notificare ca 
plățile au fost sistate, în  respectiva notificare se specifica faptul ca la autoritatea 
contractanta sa nu existe plăti restante si sa ia toat măsurle pentru consevarea lucrărilor, 
iar in momentul in care exista disponibilităti in bugetul local, sa se poate continua 
executarea lucrării.  

 
Nefiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 
 

 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 14 din 27 ianuarie 2025 
privind aprobarea devizului general actualizat în urma finalizării lucrărilor la obiectivul 
de investiții ”Modernizare DJ 504, limită județ Giurgiu – Cernetu, km 30+000 – 42+060, 
L= 12,060 km”. 

Domnul Gongone Dorin ridică problema duratei de peste 15 ani cu lucrările 
pentru acest drum județean. Se știe că instituția Consiliului Judetean și-a îndeplinit 
obligațiile vis-a vis de porțiunea de drum aferentă județului autoritățile din Giurgiu  fiind 
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cei care nu și-au îndeplinit obligațiile asumate. În aceste condiții, dorește să știe cât mai 
durează lucrările care încă se fac pe teritoriul județului Teleorman.  

Domnul presedinte subliniaza faptul că, așa cum rezultă și din titlul proiectului de 
hotărâre, lucrările sunt deja finalizate. Au existat ceva intârzieri pentru că în momentul 
în care s-a demarat execuția lucrărilor s-a constatat că cei din Giurgiu au intrat pe 
teritoriul județului nostru cu 1,7 km. La acel moment s-a alcătuit o comisie pentru 
stabilirea și mutarea granițelor județelor. S-au purtat mai multe serii de negocieri la 
nivelul Consiliului Județean Teleorman, în sensul rezolvării situației pe cale amiabilă în 
timp ce  repezentanții Consiliului Judetean Giurgiu susțineau că acea suprafață de drum  
de 1,7 km face parte din județul Giurgiu. Neajungându-se la un consens, s-a introdus 
acțiune în instanță, astfel că lucrările pe acea porțiune au fost suspendate. După ce s-au 
încheiat cele două etape ale litigiului, instanța a decis ca acea suprafață de teren aparține 
județului Teleorman și s-au reluat lucrările pe acea porțiune, iar in prezent sunt 
finalizate. Nu știu care este în acest moment situația lucrărilor din județul vecin. Inițial 
discuțiile au fost ca acest drum să facă parte dintr-un proiect comun Argeș-Teleorman-
Giurgiu, până la podul de peste Dunăre din municipiul Giurgiu.   

Nefiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 
unanimitate de voturi. 

 
 Domnul președinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 15 din 27 ianuarie 2025 

pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Teleorman nr. 137 din 
09.07.2024 privind aprobarea Devizului general actualizat aferent etapei a-II-a de 
implementare, pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare DJ 503, Drăgănești Vlașca (DE 
70) – lim. jud. Dâmbovița, km 38+838 – 87+313 (L=48,475 km)”, rest de executat, cu 
modificările ulterioare. 

Domnul Bulumac doreste sa stie care a fost suma inițiala pentru care a fost 
castigata lucrarea pentru acest drum, intrucât In urma modificării contractului  cu doua 
acte aditionale, s-a ajuns la suma de 88 milioane lei. 

Doamna Radu Gabriela explică faptul că ajustările lucrărilor s-au făcut conform 
prevederilor legale, respectiv OG 47/2022 (privind ajustarea preţurilor contractelor de 
achiziţie publică/contractelor sectoriale/ contractelor de concesiune/acordurilor-cadru) , 
pentru restul de executat de la data apariției acesteia. S-a făcut o eșalonare pentru această 
restanță de executat, la acest moment ramânând de achitat doar ce a rămas de executat 
din lucrări, lucrări pentru care am solicitat prelungirea perioadei de execuție.  

Acestea sunt finalizate în proporție de 90 -95% si trebuie sa asigurăm ca exista 
fonduri suficiente pentru receptie. Nu ne permitem nici o greșeală, nici o abatere de la 
contract pentru că altfel fondurile vor fi rambursate, deci bugetul proiectului este folosit 
in mod responsabil. 

În momentul de fața, se reactualizeaza devizul, linie ce a conferit posibilitatea să 
nu folosim bani din bugetul consiliului județean , ci bani europeni pentru a asigura 
respectarea prevederilor.  

Întrucât luna decembrie a avut multe zile nelucrătoare , s-a prelungit durata de 
executie a lucrărilor cu 2 luni, iar in total  proiectul a fost prelungit cu 444 de zile. 

Ca o concluzie, domnul președinte Adrian Ionuț Gâdea recomandă efectuarea unei 
analize comparative, din care reiese ca majoritatea contractelor pe POR-ul vechi 2014 – 
2021, la nivel național, au fost fazate. Dacă s-a discutat de ajustări, doar în  cazul 
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proiectului de față, aceste ajustări au fost date și făcute inclusiv pentru proiectele 
derulate cu fonduri guvernamentale, indiferent că e vorba de PNDL sau de Anghel 
Saligny. 
 Ordonanța 47/ 2022 ajustează aceste contracte ca urmare a creșterii prețurilor la 
materialele de construcție, a pandemiei și așa mai departe, iar ajustarea se face doar în 
cadrul formulei care este stipulată în respectivele acte normative. 

 
Nefiind observații, proiectul de hotărâre se supune la vot și este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 
 
 Neexistând discuții la punctul „Diverse”, ordinea de zi fiind epuizată, domnul 
președinte declară încheiate lucrările ședinţei și mulţumește pentru participare. 
 
 
 
 
 
 
 PREȘEDINTE,    SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 
 
      Adrian Ionuț Gâdea      Silvia Oprescu 
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